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OiSO.0002.2.2024 

     

 

PROTOKÓŁ NR II/2024 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

 

z dnia 3 czerwca 2024 roku 

 

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji obecnych było 14 Radnych, nieobecna 

Radna Małgorzata Habrat (lista obecności w załączeniu). 
 

Sesja trwała od godziny 10.05 do godziny 10.58 

 

W sesji uczestniczyli; 

Wójt Gminy Nozdrzec — Stanisław Żelaznowski 

Sekretarz Gminy Nozdrzec — Agnieszka Baran 

Skarbnik Gminy Nozdrzec — Monika Pietrykowska  

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz. 

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu Radnych oraz Sołtysów, Przewodniczący Rady Gminy 

Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek o zmianę w porządku obrad poprzez 

usunięcie w punkcie 6 podpunktu 7) projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Przewodniczący wyjaśnił, że wnioskowana zmiana wynika z niezmienianych wysokości 

stawek, a uchwała podjęta w grudniu nie zawierała określonego czasu i wciąż jest w mocy 

obowiązującej. Wniosek przyjęto głosami za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 

Sesję realizowano według zmienionego porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 6 maja 2024 r. 

4. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

5. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie; 

1) zmian w budżecie na rok 2024, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 2024-2033, 

3) zmieniająca uchwałę Nr LVIII/488/2023 Rady Gminy Nozdrzec z dnia 28 lipca 2023 

r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, 

4) zmian w budżecie na rok 2024, 
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5) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Nozdrzec, 

6) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego, 

7) delegowania przedstawicieli Gminy Nozdrzec do Zgromadzenia Związku Gmin 

Turystycznych Pogórza Dynowskiego, 

8) Wyboru przedstawiciela Gminy Nozdrzec do Zgromadzenia Związku Powiatowo-

Gminnego „Partnerstwa Gmin Powiatu Brzozowskiego”, 
9) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów w prawie własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wara, 
10) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Wara, 
11) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Izdebki, 
7. Wolne wnioski i sprawy różne. 

8. Zakończenie. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przyjęcia protokołu sesji z dnia 6 maja 2024 roku, 

wobec braku uwag oraz wniosków przystąpiono do głosowania; za- 14, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Ad 4, 5. 

Wójt Gminy Nozdrzec - Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje o realizacji uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/10/2024 w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 - przyjęta została 

głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec na lata 

2024-2033. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/11/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nozdrzec na lata 2024-2033 - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  
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Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę Nr LVIII/488/2023 Rady Gminy Nozdrzec  

z dnia 28 lipca 2023 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/12/2024 w sprawie zmieniającej uchwałę Nr LVIII/488/2023 Rady Gminy 

Nozdrzec z dnia 28 lipca 2023 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/13/2024 w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 - przyjęta została 

głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój poinformował, że najpierw powinna odbyć się dyskusja nad ustaleniem 

wynagrodzenia i wtedy uchwała, a nie na odwrót. Radny stwierdził, że nie jest za najniższym 

wynagrodzeniem, ale w ubiegłych kadencjach wójtowie zawsze mieli maksymalne 

wynagrodzenia i tak jest tym razem. Radny Marian Zabój miał zastrzeżenia do dodatku 

specjalnego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że właśnie odbywa się dyskusja nad 

przedmiotowym projektem uchwały. Przewodniczący Rady oznajmił, że nie wie jakie 

wynagrodzenia mieli poprzedni Wójtowie, ale obecny Wójt Stanisław Żelaznowski w kadencji 

2018-2024 miał najniższe wynagrodzenie zasadnicze na terenie powiatu brzozowskiego, więc 

informacja przekazywana przez Radnego jest nieprawdziwa i nierzetelna. Przewodniczący 

odnosząc się do tematu dodatku specjalnego przekazał, że jeśli chodzi o kierownika jednostki 

samorządu terytorialnego, to przy dodatku tym nie zawiera się okresu obowiązywania,  

a Radnego Mariana Zaboja prosił o wskazanie podstawy prawnej gdzie jest zapisane, że 

dodatek specjalny powinien być uchwalony na dany okres. Przewodniczący przypomniał, że  
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w ubiegłej kadencji wynagrodzenie wójta było uchwalane trzy razy i w żadnej uchwale nie było 

określonego czasu przy dodatku specjalnym. 

 

Radny Marian Zabój przekazał, że w trakcie kampanii wyborczej pojawiły się informacje  

o wynagrodzeniu Wójta Gminy Dydnia, która miała dużo mniej od Wójta Gminy Nozdrzec. 

Następnie Radny przytoczył informację z wydrukowanych artykułów internetowych (opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej) nie podając podstaw prawnych dla uzasadnienia swojej tezy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pytał o jaką chodzi Regionalną Izbę Obrachunkową, ponieważ 

co inny organ nadzoru to inne interpretacje. Przewodniczący wskazał, iż obecnie procedowany 

projekt uchwały — jak i wcześniejsze — został pozytywnie zaopiniowany przez radcę 

prawnego. Przewodniczący w odniesieniu do informacji o wynagrodzeniu zasadniczym Wójta 

Gminy Nozdrzec i byłej Wójt Gminy Dydnia oraz pozostałych kierowników jednostek 

samorządowych najniższego szczebla powiatu brzozowskiego oraz powiatów ościennych, 

przypomniał podjętą uchwałę z dnia 10 grudnia 2021 r. w sprawie wynagrodzenia obecnego 

Wójta i przedstawił zestawienie wynagrodzeń zasadniczych włodarzy ościennych jednostek 

samorządowych — wskazując, ze udostępnione informacje podczas kampanii wyborczej przed 

II turą przez ówczesną Wójt Gminy Dydnia były nie do końca rzetelne.  

 

Do tematu wynagrodzenia zamieszczonych w internecie, odniósł się Wójt Stanisław 

Żelaznowski informując, że w opublikowanej wiadomości została podana kwota za 2022 rok 

połączona z nagrodą jubileuszową za 40 lat pracy — zatem nie odnosi się wyłącznie do 

wynagrodzenia zasadniczego. 

 

Sekretarz Gminy przedstawiła Rozporządzenie w sprawie wynagrodzenia pracowników 

samorządowych z 2021 roku wskazując jakie składniki wchodzą w skład miesięcznego 

wynagrodzenia.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/14/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Nozdrzec - 

przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 1, wstrzymujących się - 1.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/15/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Projekt uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Gminy Nozdrzec do Zgromadzenia 

Związku Gmin Turystycznych Pogórza Dynowskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/16/2024 w sprawie delegowania przedstawicieli Gminy Nozdrzec do 

Zgromadzenia Związku Gmin Turystycznych Pogórza Dynowskiego - przyjęta została 

głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Nozdrzec do Zgromadzenia 

Związku Powiatowo-Gminnego „Partnerstwa Gmin Powiatu Brzozowskiego”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/17/2024 w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Nozdrzec do 

Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Partnerstwa Gmin Powiatu 

Brzozowskiego” - przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci udziałów w 

prawie własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/18/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci 

udziałów w prawie własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara - przyjęta 

została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wara. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 
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Uchwała Nr II/19/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci 

prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Wara - przyjęta została 

głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Izdebki. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr II/20/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci 

prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Izdebki - przyjęta została 

głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek zgłoszony przez:  

a) Sołtysa Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta Górka – Elżbietę Ogrodnik w sprawie przydziału 

klińca na drogę gminną.  

b) wniosek Radnych i Sołtysa Sołectwa Hłudna złożony w sprawie montażu lustra drogowego  

na drodze nr 3043 przy skrzyżowaniu drogi powiatowej nr 1366. 

 

Sołtys Sołectwa Izdebki Rudawiec wnioskował o podjęcie działań w sprawie Rudawieckiej 

Izby Pamięci, która mieści się w budynku nadającym się do rozbiórki o co wnioskowali 

mieszkańcy w 2022 roku na zebraniu wiejskim. Znajdujące się tam przedmioty po wyrażeniu 

zgody przez właścicieli mógłby przejąć Gminny Ośrodek Kultury.  

 

Wójt poinformował, że temat jest znany i w najbliższym czasie będą poczynione kroki  

w sprawie inwentaryzacji i zabezpieczenia majątku przy wyrażeniu zgody właścicieli. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Dąbrowski wnioskował o uzupełnienie oświetlenia  

o konieczną lampę przy drodze powiatowej na odcinku pomiędzy Remizą OSP a mostem. 

Odcinek biegnie wzdłuż niebezpiecznego zakrętu.   

 

W odniesieniu do tematu oświetlenia, Wójt poinformował, że w budżecie są zaplanowane 

cztery projekty na przebudowę oświetlenia ulicznego i przy tym może uda się pouzupełniać 

brakujące miejsca oświetlenia. Wójt zaproponował aby do końca czerwca Sołtysi składali 

wnioski o uzupełnienie oświetlenia.  

 

Radny Marian Zabój pytał o budowę chodnika w miejscowości Nozdrzec przy drodze 

wojewódzkiej oraz o remonty dróg zniszczone przez farmę wiatrową  
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Wójt poinformował, że co do budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej nie ma konkretnych 

dat. Natomiast zniszczone drogi będą remontowane po zakończonej inwestycji. 

 

Radny Zbigniew Szpiech wnioskował o remont zniszczonego mostu w Izdebkach dojazd do nr 

65. 

 

Wójt przekazał, że odbyły się rozmowy z mieszkańcami w tej sprawie około pół roku temu  

i remont będzie wykonany. Wójt stwierdził, że takich mostów jest wiele i jak już wielokrotnie 

informował, jeśli będzie wola mieszkańców zaangażowania w prace przy remoncie danego 

mostu wówczas nie byłoby długiego oczekiwania, materiał będzie z gminy ale potrzebna jest 

pomoc mieszkańców. 

 

Radny Wiesław Mistecki proponował zakup płyt drogowych w celu zabezpieczenia mostów. 

W Izdebkach jest nowy most koło byłej szkoły i nie ma możliwości przejazdu, ponieważ 

kruszywo woda wypłukała. Może zaistnieć sytuacja, że podczas kolejnej powodzi most 

zostanie uszkodzony, a jest możliwość zabezpieczenia go płytami drogowymi. 

 

Radny Zbigniew Szpiech poinformował, że mieszkańcy wielokrotnie składali pisma w sprawie 

tego mostu i temat był poruszany wielokrotnie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad i braku chętnych do zabrania głosu 

Przewodniczący Rady zakończył obrady II, zwyczajnej sesji Rady Gminy Nozdrzec.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 

 


